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The Use of Social Knowledge Branchesin Building and Correcting the Concept of | dentity
in Algerian Universities

Abstract

Social sciences are not laboratories for the production of consumer materials for the benefit,
but what is required of themisto build the human, the tasks expected from the social sciences
to protect the identity of communities, National and social commitment, and any attempt to
compensate the social sciences with other practices is a killing of this identity and a failed
attempt, so we will try through this article to put forward a theory to employ the human
sciences and social scientific employment beyond the theoretical framework through a series
of projects launched from the university in order to embody the concepts of identity and
nationalism scientifically in the reality.

Keywords: | dentity, university, social sciences, Algeria.

Emploi des sciences sociales dans les universités algériennes pour construire et corriger le
concept d'identité

Résumé

Nous ne pouvons pas attendre que les laboratoires de sciences sociales produisent des
consommables, mais on attend d'eux que la construction des valeurs humaines, |'une des
taches assignées aux sciences sociales est de protéger l'identité. Toutes les branches des
sciences sociales sont concernées par ce devoir national. Nous allons essayer dans cet article
de proposer une vision théorique pour I'emploi des sciences humaines et sociales utilisant la
science sociale au-dela du cadre théorique a travers une série de projets émanant du milieu
universitaire pour généraliser les différents segments de la société afin d’incarner les
concepts d'identité.

Mots-clés: |dentité, université, sciences sociales, Algérie.
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